
 

Z Á P I S 

z 15. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 25. března 2021, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Patnácté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 

starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 

a to od 18. 3. 2021 do 25. 3. 2021 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: 1 – Ing. Žitník Radek 

Pozdní příchod:  0 

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva nebyli žádní hosté. 

    

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Bc. Uhlářova Alice, Barabáš Vlastimil, členy 

návrhové komise: Ing. Mikulenka Jan, Fárek Milan a zapisovatelku paní Radomilu 

Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu : Bc. Uhlářova Alice, Barabáš 

Vlastimil, členy návrhové komise: Ing. Mikulenka Jan, Fárek Milan a zapisovatelku paní 

Radomilu Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 15. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden až březen roku 2021 

3. Rozpočet obce na rok 2021 

4. OZV 4/2021  

5. Bezúplatný převod pozemků pro ŘSZK pod krajskou komunikací III/0180 do Bacova 

6. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby 

IE-12-8007617/VB/1 s ČEZ Distribuce 

7. Smlouvy o poskytnutí dotací nad 50000,-Kč spolkům 

8. Investiční akce 



 

9. Různé 

10. Diskuse 

 

Výsledek hlasování:  Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Informovala místostarostka 

a) Usnesení č. 14 – nevyhovující stav kanalizace na Buřov. Provozovatel zkameruje 

problematický úsek. Je naplánováno kamerování celého starého úseku kanalizace. 

Předběžný termín duben 2021. 

b) Usnesení č. 19 – převedení párty stanu z SDH střed do SDH Kněhyně  - převedeno 

c) Usnesení č. 21 – údržba veřejného osvětlení na Fiuráškovicích – odsunuto, kvůli 

počasí – plošina objednána na duben 

d) Usnesení č. 15- zajistit prodloužení cyklochodníku v Kněhyních – projekt je hotový, je 

to zapracování, vyřizuje se stavební povolení 

e) Usnesení č. 22 – seznam dotovaných složek v obci – seznam přiložen 

f) Předminulé zasedání – odvodnění na Fiuráškovicích – musíme sehnat projektanta 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění usnesení z minulého zasedání 

Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-2/2021 

informoval starosta: (příloha 2). 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy:  7 699 825,91 

Výdaje:  4 223 633,31 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za období leden 

až březen 2021 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 4 bylo vzato na vědomí 

 

BOD III.  ROZPOČET NA ROK 2021 

Informoval starosta: (příloha č. 3) 

 

Podrobně informuje o každé položce rozpočtu a změnách v příjmech a výdajích (např. 

navýšení na SDH Kněhyně, z důvodu rekonstrukce sálu). 

 

Stodůlka: jaká je kapacita sálu? Odpověď: 100-120 osob 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet obce na rok 2021 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.5 bylo schváleno 

 

Starosta: 



 

- Se schvalováním rozpočtu souvisí střednědobý výhled (příloha č. 4) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 

2022-2024 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.6 bylo schváleno 

 

- Součástí rozpočtu je i schválení sociálního fondu obce na rok 2021 (příloha č. 5) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet sociálního fondu obce na rok 2021 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.7 bylo schváleno 

 

BOD IV.  OZV Č. 4/2021 O MÍSTNÍM POPLATKU Z POBYTU 

Informovala místostarostka: (příloha č.6) 

 

Vyhláška byla schvalována na minulém zasedání, byla vrácena z důvodu diskriminace 

v článku splatnosti. Máme jinou uvedenou dobu splatnosti pro fyzické osoby a pro právnické 

osoby. Museli jsme článek o splatnosti předělat: Plátce odvede vybraný poplatek správci 

poplatku nejpozději do 15. dne následujícího pololetí. 

Výše sazby za poplatek zůstává stejná – 20.-/noc. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje OZV č. 4/2021 o místním poplatku z pobytu 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.8 bylo schváleno 

BOD V. BEZÚPLATNÝ PŘEVOD POZEMKŮ PRO ŘSZK POD KRAJSKOU 

KOMUNIKACÍ III/0180 DO BACOVA 

Informoval místostarostka: (příloha č.7) 

ŘSZK oslovilo obce o převod pozemků pod krajskou silnicí do Bacova. Těleso silnice vede 

v některých úsecích přes obecní pozemky. Jedná se o 2559m2. Jedná se o majetkové 

narovnání.  

Ing. Mikulenka: ředitelství oslovilo obec samo? Odpověď: ano, je to iniciativa z jejich strany. 

Starosta: cestu vyměřovali a jedná se o množství částí pozemků. Bohužel se jedná o 

bezúplatný převod. Je důležité, že se majetkově vše vyrovná a silnice povede pop pozemcích 

ŘSZK.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 3073/83 (602 

m2 ), p.č. 3073/86 ( 23 m2 ), p.č. 3073/22 (88 m2 ), p.č. 3073/24 (71 m2 ), p.č. 3073/21 (34 m2 

), p.č. 3073/6 ( 94 m2 ), p.č. 3073/92 (15 m2 ), p.č. 3073/94 (36 m2 ), p.č. 3073/124 (38 m2 ), 

p.č. 3073/98 (277 m2 ), p.č. 3073/33 (333 m2 ), p.č. 3073/102 (226 m2 ), p.č. 3073/126 (34 m2 

), p.č. 3073/65 (688 m2) v k.ú. Prostřední Bečva o celkové výměře 2 559 m2 v majetku Obce 

Prostřední Bečva do vlastnictví Zlínského kraje.   
Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.9 bylo schváleno 

 

Místostarostka: 



 

- Další převod se týká zastávky na Nové na hranici s Hutiskem. Jedná se o vyrovnání 

pozemků. Zastávka stojí na pozemcích KUZL 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje bezúplatný převod pozemku p.č. 3108/14, k. ú. 

Prostřední Bečva o výměře 74 m2  v majetku Zlínského kraje do vlastnictví Obce Prostřední 

Bečva. 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.10 bylo schváleno 

 

BOD VI.  SMLOUVA O SMLOUVĚ BUDOUCÍ O ZŘÍZENÍ VĚCNÉHO BŘEMENE A 

DOHODU O UMÍSTĚNÍ STAVBY IE-12-8007617/VB/1 S ČEZ DISTRIBUCE 

Informovala místostarostka: 

 

Smlouva se týká rekonstrukce VN a NN v Kněhyních. Trasa vede od hřiště u Kotouče, kolem 

Jurajdů, až po RD 731. Dnes je vedení nadzemní. Podle nových norem musí v obydlené části 

být vedení v zemi. Vše se bude předělávat, souhlasy vlastníků ČEZ má. Mají nový ceník na 

věcné břemeno. Dříve jsme měli cenu 10.000,-Kč, od ledna je cena od 1-10,- Kč. Teď mají 

vyčíslení nákladů max. do 3000,- Kč. V Rožnově mají sazbu vyšší.  

My jsme nesouhlasili. Musíme udělat odhad a udělat si vlastní sazebník. Budou také 

potřebovat prostranství, kde budou uskladněny stavební věci. Skládka bude na kraji hřiště. 

 

Fárek: odhad bude platit ČEZ? Odpověď: ano ČEZ 

 

Místostarostka: my nekomunikujeme s ČEZ, ale s firmou, která stavbu realizuje. Dle jejich 

názoru je cena za věcné břemeno nízká, hlavně pro soukromníky. Uložením vedení se jim 

znehodnotí pozemek a nejsou za to dostatečně odškodněni. 

 

Starosta: je stanoveno, že musí v zastavěném území umístit vedení do země. Část 

rekonstrukce bude v zemi a část nadzemní vedená na sloupech. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-8007617/VB/1“ s podmínkou, že 

budoucí náhrada bude stanovena dle znaleckého posudku vypracovaného společností ČEZ 

Distribuce a.s. 
Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.11 bylo schváleno 

 

BOD VII.  SMLOUVY O POSKYTNUTÍ DOTACÍ Z ROZPOČTU OBCE 

Informoval starosta 

Zastupitelstvo musí schválit smlouvy o poskytnutí dotací nad 50.000,-Kč. Prozatím byly vždy 

3 smlouvy na neinvestiční dotace. 

Jedná se o SDH střed dotace ve výši 80.000,-Kč, TJ Kněhyně dotace ve výši 80.000,-Kč. Dále 

FK Prostřední Bečva, dotace 350.000,- Kč. 

Další smlouva na projektovou dokumentaci na víceúčelové hřiště – 300.000,- Kč, je to 

dohoda na investiční dotaci. 

 

Stodůlka: neměla by být schválena také dohoda na auto? Odpověď: ano, bude to další 

investiční smlouva. 



 

Starosta: musíme dohody schválit jednotlivě.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 1/2021 pro FK Prostřední Bečva ve výši 350.000,- Kč 

Hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.12 bylo schváleno 

 

 Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 2/2021 pro TJ Kněhyně Prostřední Bečva ve výši 80.000,- Kč 

Hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.13 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 3/2021 pro SDH střed ve výši 80.000,- Kč 

Hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.14 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové investiční 

dotace č. 1i/2021 pro FK Prostřední Bečva ve výši 300.000,- Kč 

Hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.15 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové investiční 

dotace č. 2i/2021 pro SDH střed ve výši 600.000,- Kč 

Hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.16 bylo schváleno 

 

BOD VIII.  INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta: 

 

FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ 

- Žádost podána, měla by být úspěšná 

 

OPRAVY CEST-KALAMITA KŮROVEC 

- žádost podána 

 

ZAHRADA U MŠ 2. ETAPA 

- vysoutěženo, nepřeje počasí, začne se realizovat v dubnu 

 

CYKLOCHODNÍK SKOKAN 

- projektová dokumentace dokončena, vyřizuje se stavební povolení  

 

TRAKTOR 

- žádost podaná, byli jsme úspěšní, probíhá výběrové řízení 

 



 

CHODNÍK BACOV 

- dokončen projekt na cyklostezce Kněhyně, začne se studií na chodník do Bacova, 

vyměřování a posouzení, zda bude stavba reálná 

 

MODERNIZACE ZŠ A MŠ 

- jsou vypsány. Měli jsme v něm zahrnuto vše. Vypadly hřiště a zahrady. To budeme 

realizovat sami. Je tam rekuperace, venkovní žaluzie, plynové kotle, podlahy, 

vybavení kuchyně, výtah v kuchyni a dveře. Částka bude přes 1 mil. Kč.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje podání žádosti o dotaci do dotačního titulu 

MF ČR podprogram 298D2280 Podpora obnovy a rozvoje materiálně technické základny 

regionálního školství v působnosti obcí na realizaci aktivit v základní škole Prostřední Bečva 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.17 bylo schváleno 

 

CHODNÍK NA NOVOU 

Podaná žádost o dotaci na SFDI, rozpočet na realizaci je 25,3 mil Kč. Dotace ve výši 18,6 

mil. Kč. Vysoutěžíme asi nižší cenu. 

 

KŘIŽOVATKA HASIČSKÁ ZBROJNICE 

Už platné územní řízení, vyřizujeme stavební povolení 

 

 

HASIČSKÁ ZBROJNICE KNĚHYNĚ 

Kuchyň je hotová. Architekt – setkání, na rekonstrukci celého sálu a jeviště.  

 

CYKLOSTEZKA 

- stavba začala. V rámci projektu by se mohlo rekonstruovat a vybudovat nové veřejné 

osvětlení. Musí se to vyprojektovat a vyřídit stavební povolení. Je to cca 1200m, což 

je cca 44 sloupů. Při této příležitosti máme natahané vedení elektrické a optické 

kabely. Mělo by se to udělat i tady. Natáhne se chránička a udělají se protlaky 

k rodinným domkům. Bude to aktuální do budoucna. Projekt, který vyřeší celý úsek. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zpracování projektu a realizaci kompletní 

rekonstrukce VO a položení nové datové sítě v celém úseku cyklostezky 

Hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.18 bylo schváleno 

 

Starosta: v horním úseku se bude stavět nový RD. Věděla, že se tam povede cyklostezka. 

Musí se tam udělat podpěrná zídka. Její projektant to vyprojektoval na 150 tis. kč. Cena velice 

nízká. Náš projektant, co dělala cyklostezku to vyprojektoval znovu – cena 800 tis. Kč bez 

DPH. Majitelka s tím nesouhlasí, je to moc drahé. Vzala si právníka a bude to přes něj řešit. 

My máme platné stavební povolení. My máme vše podložené dokladově.  

 

Místostarostka: ona o všem věděla, ale asi tomu nevěnovala pozornost, nebo spíše její 

projektant. Přiznal, že projektoval na rovině, a ne ve svahu. Nemá dořešený výjezd. Auto by 

muselo couvat na hlavní cestu. Bude to komplikované. 

  



 

Fárek: jak je dům velký, je tam dost místa? Odpověď: Povodí ji omezilo na 6 m od vody.  

 

Starosta: my máme vše v pořádku.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o investičních akcích 

Usnesení č. 19 bylo vzato na vědomí 

 

BOD IX.  RŮZNÉ 

 

starosta: 

- z minulých let má FK Prostřední Bečva půjčku na zakoupení sekačky. Půjčku nemá 

dosud zaplacenou, byla několikrát odložena. Návrh – prominout splátku. 

-  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje prominutí dluhu FK Prostřední Bečva dle 

uzavřené smlouvy o zápůjčce ze dne 12. 12. 2016 ve znění pozdějších dodatků 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.20 bylo schváleno 

 

- Žádost o finanční příspěvek na sportovní činnost. Měl by jít na mezinárodní závody. 

Návrh: 20 tis Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 

20.000,- Kč 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.21 bylo schváleno 

Místostarostka: 

- Žádost pana Holce Viktora o změnu ÚP, je to aktuální. Stavba je postavena bez 

stavebního povolení, zasahuje mimo zóny bydlení. Dle projektu se jednalo o malou 

část, která měla zasahovat mimo zónu. Skutečnost je jiná. Pokud mu obec nedá 

souhlas, že může požádat o změnu územního plánu, bude muset stavbu odstranit. Tato 

žádost musí projít všemi schvalovacími procesy, jako každá jiné, takže to neznamená, 

že mu žádost projde. Bude si zřejmě muset zaplatit celou změnu č. 2 ÚP (cca100-200 

tis. Kč). Neměli bychom mu dělat problémy, bude mít spoustu dalších. Pokud 

nedostane souhlas se změnou, bude muset určitě stavbu odstranit.  

 

Fárek: může pokračovat ve stavbě? Odpověď: nemůže, ale pokračuje 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje žádost na změnu územního plánu na parc. č. 

604/22, k.ú. Prostřední Bečva 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.22 bylo schváleno 

 

- Informace o územním plánu – veřejné projednávání se bude konat 24. 4. 20221 na 

Šenku Zavadilka. Je to jisté, i pokud bude tato covidová situace stejná jako dnes.  

 

Návrh usnesení: 



 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o územním plánu obce 

Prostřední Bečva 

Usnesení č.23 bylo vzato na vědomí 

 

 Fárek: bude určitě veřejné? Odpověď: ano bude, připomínky se musí poslat do 21. 4. 2021 do 

Rožnova. 

 

- Informace o odpadech (příloha č. 8) 

- Informace o gruntování – 6. – 11. 4. 2021 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o odpadech 

Usnesení č.24 bylo vzato na vědomí 

 

BOD X.  RŮZNÉ 

 

Ing. Mikulenka:  

- Brod na Bečvě bude kvůli cyklostezce zrušený? Odpověď: budeme jednat s Povodím, 

brod se posune, pokud nebude souhlas, bude zrušený 

 

Bc. Křenek:  

- Při svozu skla se sype sklo z popelnic, jsou hromádky na cestě. Odpověď: zajistí 

místostarostka 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce upozornit svozovou firmu o 

znečišťování komunikací tříděným odpadem - sklo 

Usnesení č.25 bylo uloženo 

 

V Prostřední Bečvě 25.3 2021 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Barabáš Vlastimil, Bc. Uhlářova Alice   starosta Ing. Radim Gálik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


